

《单词百科:faintness是什么意思?faintness怎么发音?faintness的解释和用法》

英语单词faintness是什么意思?faintness怎么读?faintness怎么发音?简答网为您整理了faintness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



faintness怎么读

faintness的读音:[' feɪ nt n ə s]

faintness的意思

1、n.微弱, 模糊, 衰弱;

faintness的近义词

1、**dimness** n.微暗, 不清楚;浊度;

2、**dizziness** n.头昏眼花;

- 3、**exhaustion** n.疲惫, 衰竭;枯竭, 用尽;排空;彻底的研究;
- 4、**feebleness** n.弱, 微弱;
- 5、**giddiness** n.眩晕;眼花, 轻率;

faintness的双语例句

- 1、Its deplorable peculiarity was, that it was the faintness of solitude and disuse.

却是由于孤独与废弃所导致的衰弱,而这正是它凄惨的特色.

- 2、Symptoms include fatigue, faintness, shortness of Breath, and feeling the heart thumping.

症状包括疲劳、晕厥、呼吸急促和心悸等.

- 3、A sensation, almost of faintness, had seized upon him.

一阵难受的感觉袭上心头,他简直要晕过去了.

- 4、A feeling of faintness came over me , so I had to lie down.

我突然感到一阵晕眩,只好躺下来.

- 5、Intermittence dizziness, is eye faintness how to return a responsibility?

间歇性头晕,眼睛模糊是怎么回事?

- 6、Good spectra of the spiral nebulae are difficult to obtain because of their extreme faintness.

旋涡星云因为非常暗,难以得到它们的清晰的光谱.

- 7、If you have faintness or nausea just let me know.

如果你头晕或恶心,尽管告诉我.

- 8、James was not aware that his own faintness was his greatest enemy.

詹姆斯不知道他自己的懦弱是他最大的敌人.

- 9、One patient suffered headaches, nausea, and faintness.

一位病人感觉头疼、恶心、晕眩。

10、I have them, these attacks of the past, like faintness, a wave sweeping over my head.

我拥有, 那些来自过去的攻击, 如同晕眩, 波浪从我头上打过.

11、The squire was waiting for me at the stern window, all his faintness gone from him.

乡绅在船尾的窗口等着我, 一扫刚才那种沮丧的神情.

12、Tan: Faintness is quite good, my life is very ambiguous.

谭: 模糊挺好的, 我的人生就很模糊.

13、It was supposed that he had had a sudden attack of faintness.

据估计,他当时突然头晕发作.

14、Intermittence dizziness, is eye faintness how to return a responsibility? Be urgent!

间歇性头晕, 眼睛模糊是怎么回事? 急!

15、The doctor seemed seized with a qualm of faintness.

博士显得好象一阵眩晕发作.

16、The faintness of the voice was pitiable and dreadful.

那声音的微弱是可怜而且可怕的.

17、Anna startled them all by being suddenly seized with faintness.

安娜的突然昏厥使他们都吃了一惊.

以上是简答网为您整理的faintness怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于faintness的用法

、faintness的释义、faintness的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/faintness>